
KOMMUNALA RÅDET FÖR PENSIONÄRER 

OCH PERSONER MED 

FUNKTIONSNEDSÄTTNING 
PROTOKOLL 
2023-05-30 

~ ----- ........._ 
Forshaga kommun 

Plats och tid 
Avser paragrafer 

2023-05-30, Folkets Hus, klockan 09:00 - 12:00 
§5 - §10 

Beslutande Per Lawen (S) 
Gert Björnvall (S) 
Bengt-Åke Brunsell PRO, Deje 
Jonny Wallström, PRO Forshaga 
Ulla Thoren, PRO Deje 
Bo Örtegren, SPF 
Ragnhild Duva, SKPF 
Gunilla Söderlund, SPF 
Sally Byström, SKPF 
Inger Olsson, RMR 
Ann Grustafsson Sjöö, anhörigföreningen 
Ingegerd Jansson, RMR 
Marianne Ståhlklo, SPF 

Utses att justera 

Justeringens plats och tid 
Underskrifter 

Sekreterare 

Ragnhild Duva, SKPF 

Kommunkontoret, 2023-06-07 klockan 11:00 
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Ordförande 

/ 

Justerande 

,- 

.. }~' .. /J. . 
Ragnhild Duva, SKPF 
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§5 

Val av justerare 

Beslut 
1. Ragnhild Duva väljs till justerare 

I 
Justerat .~ 

;(IJ kl\J 
I Utdragsbestyrkt 

2(7) 



KOMMUNALA RÅDET FÖR PENSIONÄRER 

OCH PERSONER MED 

FUNKTIONSNEDSÄTTNING 
PROTOKOLL 
2023-05-30 

Forshaga kommun 

§6 

Val till beredningen för KRPF 

Beslut 
Bengt-Åke Brunsell och Bo Örtegren väljs till beredningen för kommunala rådet för 
pensionärer och personer med funktionsnedsättning 

I Justerat. ·. 
_'!/ '-)] 

I Utdragsbestyrkt 
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§8 

Aktuellt inom vård och omsorgsförvaltningen 

Sammanfattning 
Patricia Henriksson, förvaltningschef på vård- och omsorgsförvaltningen presenterar vad 
som är aktuellt inom vård- och omsorgsförvaltningen. 

Funktionsstödsboendet 
Byggnationen av funktionsstödsboendet på Grossbol pågår och går enligt tidsplanen. 
Boendet beräknas vara klart januari 2024 och kommer innehålla 11 lägenheter och 
tillhörande kontor med gemensamhetsytor. Arbetet med att ta fram ett verksamhetsinnehåll 
pågår, där man bland annat tittar på vilka som ska bo på boendet men också vilka som ska 
arbeta där. Vid rekrytering av personal följs Socialstyrelsens allmänna råd kring vilken 
kunskap personal bör ha som ska ge stöd, service eller vård. 

Gårdsrådet 
Kultur- och fritidsförvaltningen tar över Gårdsrådet. Det är kultur- och fritidsförvaltningen 
som har hand om frågor som berör kommunens föreningar, därmed lämpar det sig bäst att 
ansvaret för Gårdsrådet ligger under kultur- och fritidsförvaltningen. 

Linntjärn 
Byggnationen av 12 vårdplatser på plan två i Linntjärn kommer inte hålla tidsplanen. 
Byggnationen beräknades vara klar vecka 28, men har nu skjutits fram till augusti. 
Anledningen till detta är att man påträffat asbest på vinden och det behövs saneras. Detta 
har bidragit till att tiden för inflyt förskjutits. Det pågår även ett arbete i utemiljön på 
Linntjärn. 

Ullerudsgården 
Utemiljön vid Ullerudsgården har fått sig ett lyft. Tidigare var utemiljön svårtillgänglig för 
de boende och nyttjades inte fullt ut. Den nya utemiljön som är mer lättillgänglig har tagits 
emot på ett positivt sätt från både boende och personal. 

Övrigt 
Inför sommaren ser prognosen ljus ut då vård- och omsorgsförvaltningen har kommit långt i 
processen med rekrytering av personal. I detta skede har 99 personer rekryterats och det är 
endast 5 personer som saknas. 

I Justerat,__,,- 
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I Utdragsbestyrkt 
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§9 

Räddningstjänsten 100 år 

Sammanfattning av ärende 
Nils Weslien, Räddningschef Karlstadsregionen presenterar räddningstjänsten idag och dess 
historia, samt hur räddningstjänsten såg ut för 100 år sedan. År 1926 bildades en 
elitbrandkår, vilket är 100 år sedan. Bilder på Forshaga och Dejes brandstationer visas upp. 
Dejes första moderna station byggdes tidigt 60-tal och var för sin tid modern med eget 
slangtorn. Den ersattes av ny station i direkt närhet av den gamla. År 2015 byggde man en 
ny bandstation i Deje. Denna brandstation var en del av en gammal vårdcentral som 
totalrenoverades och byggdes ut. Idag är Dejes brandstation modern med gym, kontor och 
omklädningsrum. År 2007 byggdes Forshagas nya och nuvarande brandstation, även denna 
station är modern och innehåller bland annat gym, kontor och omklädningsrum. 

Räddningstjänsten Karlstadsregionen som organisation 
Idag beskrivs räddningstjänsten i Värmland som gränslös. Det innebär att alla 
brandstationer ska täcka upp och hjälpa varandra vid större larm. År 2020 startade 
Räddningsregion Bergslagen, det är en ny gemensam operativ ledningsorganisation för 
räddningstjänsterna i Värmlands län, Örebro län, delar av Dalarna, Västra Götaland och 
Västmanland. Syftet med Räddningsregionen Bergslagen är att åstadkomma mer effektiv 
användning av resurser och därmed större förmåga och uthållighet att genomföra 
räddningsinsa tser. 

Räddningstjänsten Karlstadsregionen har även en säkerhetsavdelning. 
Säkerhetsavdelningen stödjer medlemskommunerna inom områdena internt skydd, 
krisberedskap och civilt försvar. Verksamheten är styrd utifrån avtal och varje uppdrag för 
kommunerna ser olika ut. Bland annat arbetar de med personsäkerhet för medarbetare och 
förtroendevalda, trygghet för kommuninvånare, krisberedskap och beredskapsplaner och 
stöd till förbundets gemensamma krisledningsorganisation vid extraordinära händelser. 

I 
Justerat 
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§ 10 

Aktuellt i kommunen 
Sammanfattning av ärende 
Torbjörn Falk kommunchef berättar om vad som är aktuellt i kommunen just nu. Bland 
annat har kommunen haft höga vattenflöden som påverkat både Deje och Forshaga. Det 
höga vattenflödet kommer från de stora snömängderna i Trysil. 

Det pågår en myggbekämpning i kommunen. Bekämpningen går enligt plan och 
förhoppningen är att den ger ett gott resultat. 

Centrumhuset i Deje 
Kommunen arbetar med frågorna som väckts efter reportaget om centrumhuset i Deje. 
Bland annat ser kommunen över fastigheten och vilka möjligheter som finns kring den. 
Även platsen där lokalen står är av intresse. Ett arbete sker för att se över vilka möjligheter 
det finns för att platsen ska bli en strategisk markreserv för kommunen. 

Klarälvsrummet 
Natten mellan den 29/4 till 30/4 fick räddningstjänsten ett larm om att huvudbyggnaden på 
Forshagaforsens camping stod i lågor och byggnaden brann ner. När avspärrningen från 
polisen är borttagen kommer kommunen påbörja ett arbete med att återställa marken. Det är 
en lång process, men arbetet med att se över vad eller om det ska byggas på platsen pågår. 

Forshagabostäder AB äger Megagott 
Fastighetsbolaget FABO har förvärvat Megagott. Styrelsen har lämnat in begäran om 
planbesked. 

Centrum utveckling 
Centrumutvecklingen är en kraftsamling för att höja dragningskraften till Forshaga centrum, 
för kommunens invånare, besökare och som plats. Centrumplanen innehåller nulägesanalys, 
ställningstaganden och illustrationer med gestaltningsförslag för Forshaga centrumkärna. 
Centrumplanen för Forshaga har var ute på samråd tidigare i år. Centrumplanen för Deje 
har en beräknad start år 2023. 

Kommunen arbetar också med en trafikplan som varit ute på samråd. Trafikplanen redogör 
hur trafiksystemet i kommunen ser ut idag samt ger en inriktning för hur trafiksystemet i 
kommunen kan utvecklas fram till 2029 för samtliga trafikslag. 

I Justerat ,I!" c.) 
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Rådet hade en synpunkt som berör snabbparkeringarna som ligger längs med Storgatan i 
Forshaga och Älvdalsvägen i Deje. Råder uppfattar dessa snabbparkeringar som en 
trafikfara. Parkerade bilar skymmer sikten för trafikanter som ska ta sig ut från korsningar, 
samt för de som ska ta sig över övergångstället. 

Investeringar 
Byggnationen av det nya bostadsområdet ligger i norra delen av Åsmyren vid Klarälven och 
byggnationen går enligt planen. Här kommer det bli attraktiva bostäder med närhet till både 
natur, Klarälven och Forshaga centrum. 

Byggnationen av Klarälvsbadet går enligt plan och bedöms vara klart för allmänheten under 
hösten 2023. Mer om det finns att läsa på www.forshaga.se/nysimhall. Verksamheter som 
idag har aktiviteter i simhallen kommer att informeras om priser ochn vilka möjligheter de 
har att boka höstens aktiviteter, när beslut om detta har fattats. 

Ombyggnation av kommunhusets entre 
Det planeras en ombyggnation av kommunhusets entre, då kommunen behöver 
tillgänglighetsanpassa entren för kommuninvånarna. Mer information kring detta kommer 
när beslut har fattats. 
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